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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 10. 09. 2019  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 14.00 hod. otvoril a viedol  
Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných. 

Ospravedlnení – Ing. Mazúr a ThDr. Krivuš za neskorší príchod. 
Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (9 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 

uznášaniaschopné.  
 

Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 
a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
Pracovné predsedníctvo:   Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta    
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, prednostka MsÚ 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   p. Jozef Gorcovský, I. overovateľ zápisnice 
     Mgr. Zuzana Furová, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Mgr. Ivan Doskočil, predseda návrhovej komisie 
     RNDr. Mária Rovňáková, člen návrhovej komisie 
     PaedDr. Vladimír Vantara, člen návrhovej komisie 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej 
komisie. 

 
HLASOVANIE č. 1 
MsZ volí zloženie návrhovej komisie.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Návrh programu: 
 
1. Správa o plnení uznesení MsZ 
2. I. pracovný návrh rozpočtu mesta na rok 2020 – 2022  
3. Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2019 
4. Stanovisko hlavného kontrolóra k prevereniu podmienok na prijatie úveru 
5. Schválenie úveru na rekonštrukciu telocvične v školskom  priestore ZŠ H. Zelinovej 
6. Rozpočtové opatrenie 4/2019 
7. Operačný plán zimnej údržby mesta v období rokov 2019 – 2020  
8. Správa o dokončení miestnych komunikácií a chodníkov 
9. Program odpadového hospodárstva Mesta Vrútky do roku 2020 
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10. Informácia o kultúrnych podujatiach v 2. ½ roka 2019 
11. Nakladanie s majetkom mesta Vrútky  
12. Knižničný a výpožičný poriadok Mestskej knižnice Hany Zelinovej vo Vrútkach 
13. Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie 
14. Zabezpečenie pokračovania terénnej sociálnej práce v meste Vrútky 
15. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt „Verejne prístupná 

elektrická nabíjacia stanica v meste Vrútky“ 
16. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Operačného programu Kvalita 

životného prostredia pre projekt „Vypracovanie nízkouhlíkovej stratégie mesta Vrútky“ 
17. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt „Výstavba chodníkov 

a rekonštrukcia miestnych komunikácií vo Vrútkach“ 
18. Predloženie žiadosti „Vybudovanie malej ľadovej plochy v meste Vrútky“ zo 

zverejnenej výzvy Slovenského zväzu ľadového hokeja k projektu „Podpora rozvoja 
športu“ 

19. Rôzne 
a/ Informácia o dopravnej obslužnosti a MHD Vrútky 

20. Diskusia 
21. Interpelácie 
22. Záver 
 
 
Primátor mesta – MsZ je otvorené a vyzval poslancov MsZ na pripomienkovanie návrhu 
programu. 
 
Zo strany poslancov MsZ neboli vznesené pripomienky. 
 
Primátor mesta – dal hlasovať o predloženom návrhu programu MsZ. 
 
HLASOVANIE č. 2 
MsZ schvaľuje predložený návrh program dnešného rokovania zasadnutia MsZ. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednostka MsÚ – informovala, že neboli prijaté žiadne aktuálne uznesenia, trvalé uznesenia 
sa plnia priebežne. 
 
HLASOVANIE č. 3 
MsZ berie na vedomie Správu o plnení uznesení MsZ so stanoviskom hlavného 
kontrolóra mesta. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 2 
I. pracovný návrh rozpočtu mesta na rok 2020 – 2022  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Lívia Komínová – informovala, že ide skôr o výdavkové časti než príjmové. Veľa teraz 
závisí aj od toho ako sa schvália legislatívne návrhy v parlamente, pretože od nich sa odvíja 
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výška podielových daní a predpoklad výpadku daní je cca 200 tis. €. Takisto je potrebné 
počítať v rozpočte s avizovanou zmenou platov v školstve a vo verejnej správe, príslušné 
navýšenie o 10 %. Toto všetko sa odrazí aj na veciach potrebných pre chod mesta. 
Kvôli výpadku podielových daní sa uvažuje so zvýšením dane z nehnuteľnosti a ostatné 
poplatky, hlavne parkovanie. Za komunálny odpad sa nebude zvyšovať poplatok. 
 
Primátor mesta – legislatívny návrh je v 2-hom čítaní a pre obce by výpadok bol okolo 20 € 
na osobu. 
 
HLASOVANIE č. 4 
MsZ berie na vedomie I. návrh rozpočtu mesta na roky 2020-2022. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 3 
Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2019 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Lívia Komínová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
Primátor mesta – jedna z položiek sú aj splátky úverov – na MŠ francúzskych partizánov 
nám prišiel štátny príspevok, tak je to splatené + štandardné úvery ako Kriváň a DSS). 
 
HLASOVANIE č. 5 
MsZ berie na vedomie čerpanie rozpočtu za I. polrok 2019. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 4 
Stanovisko hlavného kontrolóra k prevereniu podmienok na prijatie úveru (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
Mesto Vrútky môže čerpať daný úver. 
 
Primátor mesta – opýtal sa, ak poslanci MsZ súhlasia, tak by sa celá diskusia ohľadom úveru 
(body č. 5 aj č. 6) prebrala teraz? 
 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
Ing. Dušan Kramár – informoval, čo všetko sa bude realizovať v rámci rekonštrukcie 
telocvične ZŠ H. Zelinovej. 
 
Primátor mesta – podotkol, že sa týmto nadväzuje na úspešný projekt z minulého roka. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 14:33 hod. prišiel do miestnosti  poslanec MsZ ThDr. Marián Krivuš a počet prítomných 
poslancov sa zvýšil na 10. 
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Ing. Lívia Komínová – informovala k úveru dôvodovou správou. Dodala, že úver bude na 20 
rokov. 
Ďalej informovala dôvodovou správou k bodu č. 6. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
HLASOVANIE č. 6 
MsZ berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k prevereniu podmienok na 
prijatie úveru. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 5 
Schválenie úveru na rekonštrukciu telocvične v školskom  priestore ZŠ H. Zelinovej 
(tvorí prílohu zápisnice)  
 
K tomuto bodu neboli prijaté žiadne ďalšie pripomienky. Diskusia prebehla v bode č. 4. 
 
HLASOVANIE č. 7 
MsZ podľa príslušných ustanovení zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom 
znení   
I. schvaľuje  
prijatie úveru vo výške 200 000,- eur poskytnutého zo strany Prima banka Slovensko 
a.s., so sídlom Hodžova 11, 010 01 Žilina, SR, IČO: 31575951, IČ DPH: SK2020372541, 
zapísanej v Obchodnom registri Okresného súdu v Žiline, oddiel SA, vložka číslo 148/L ( 
ďalej len banka) za podmienok dojednaných v príslušnej úverovej zmluve č. 16/011/19 
na rekonštrukciu telocvične ZŠ H .Zelinovej. 
II. schvaľuje,  
že v prípade, ak na základe prehodnotenia vykonaného bankou bude zistené, že miera 
rizika mesta ako klienta bola v priebehu úverového vzťahu zvýšená, mesto vystaví 
v súlade s podmienkami dojednanými v príslušnej úverovej zmluve na výzvu banky 
vlastnú vista blankozmenku na rad banky za účelom zabezpečenia pohľadávky banky 
z prijatého úveru. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 6 
Rozpočtové opatrenie 4/2019 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
K tomuto bodu neboli prijaté žiadne ďalšie pripomienky. Diskusia prebehla v bode č. 4. 
 
HLASOVANIE č. 8 
MsZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 4/2019. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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K bodu č. 7 
Operačný plán zimnej údržby mesta v období rokov 2019 – 2020  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Dušan Kramár – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 9 
MsZ schvaľuje Operačný plán zimnej údržby mesta Vrútky na zimné obdobie 
2019/2020. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 8 
Správa o dokončení miestnych komunikácií a chodníkov (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Dušan Kramár – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
Prednostka MsÚ – informovala, že prebieha príprava II. etapy rekonštrukcie chodníkov 
a dažďovej kanalizácie na Karvaša a Blahovca. Územné rozhodnutie je už právoplatné. 
 
HLASOVANIE č. 10 
MsZ berie na vedomie Správu o zabezpečení opráv miestnych komunikácií za rok 2018. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 9 
Program odpadového hospodárstva Mesta Vrútky do roku 2020 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Dušan Kramár – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
Primátor mesta – Plán odpadového hospodárstva ŽSK bol známy len prednedávnom a ten 
náš musí naň nadväzovať.  
Ďalej uviedol, že MsÚ rokovalo s firmou, ktorá zabezpečuje zber šatstva, aby sa zlepšila 
frekvencia jeho zberu a došlo k náprave. 
ENVI-PAK bol vyzvaní k zvýšeniu frekvencie odvozu. 
 
HLASOVANIE č. 11 
MsZ schvaľuje Program odpadového hospodárstva Mesta Vrútky do roku 2020.  
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 10 
Informácia o kultúrnych podujatiach v 2. ½ roka 2019 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. Odporučila by 
zmeniť v Rámcovom pláne MsZ, aby sa tento bod nepredkladal 2krát ročne, ale iba 1krát. 
 
Primátor mesta –  uviedol, že Dni mesta budú obohatené o podujatie „Na kolesách proti 
rakovine“, takisto prídu aj bubeníci.  
Pripravuje sa aj podujatie na počesť Stanislava Zachara so sprievodnými akciami. 
K adventu uviedol, že sa rokuje o opätovnom príchode p. Karvay-a do Vrútok. 
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HLASOVANIE č. 12 
MsZ berie na vedomie Informáciu o kultúrnych podujatiach v 2. 1/2 roka 2019. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 11 
Nakladanie s majetkom mesta Vrútky  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Odpredaj nehnuteľností – pozemkov mesta Vrútky v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí § 9a odstavec 8 písmeno b)  (tvorí prílohu zápisnice) 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
HLASOVANIE č. 13 
MsZ schvaľuje predaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Vrútky v súlade s  § 
9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších, a to: 
novovzniknutý pozemok p. č. KN C 722/1, zastavané pl. a nádvoria o výmere 413 m2 a 
novovzniknutý  pozemok p. č. KN C 722/4, zastavané pl. a nádvoria o výmere 58 m2,  tak 
ako je to uvedené v geometrickom pláne č. 132/2019, vyhotovenom Bc. Róbertom 
Lettrichom, Horné Rakovce 12, Turčianske Teplice. Novovzniknuté pozemky vznikli 
z pozemkov p. č. KN E 722/1 a 4327, ktoré sú zapísane na liste vlastníctva č. 1141 na 
Okresnom úrade v Martine, katastrálnom odbore, ktoré sa nachádzajú v katastrálnom 
území Vrútky, ktorých je Mesto Vrútky výlu čným vlastníkom v prospech vlastníkov 
bytov v bytovom dome č. súpisné 3252, ktorý stojí na pozemku p.č. KN E 722/1 do 
podielového spoluvlastníctva v nasledovnom rozsahu: 
1. Lucia Fialová, rod. Fialová, Martin,  v podiele 1423/10000, 
2. Linda Fraňová, rod. Fraňová, Vrútky, v podiele 7735/68028, 
3. Magdaléna Brachňáková, rod. Brachňáková, Sučany, v podiele 8460/68028, 
4. Ing. Dušan Glonek, rod. Glonek, a Dana Gloneková, rod. Švecová, obaja bytom: 
Vrútky, obaja v podiele 7403/68028, 
5. Jozef Danko, rod. Danko, Vrútky, v podiele 6899/68028, 
6. Peter Babík, rod. Babík, a Lenka Babíková, rod. Čudovská, obaja bytom: Martin,  
obaja v podiele 7908/68028, 
7. Patrik Brna, rod. Brna, Vrútky, v podiele 9194/68028, 
8. Bc. Róbert Rafaj, rod. Rafaj, Vrútky, v podiele 7747/68028, 
za cenu 7,- EUR za m2 uvedených pozemkov.  
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
 
Nakladanie s majetkom mesta Vrútky – uplatnenie predkupného práva v zmysle zákona 
č. 40/1964 Zb.  Občianskeho zákonníka § 140 a násl.  (tvorí prílohu zápisnice) 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
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HLASOVANIE č. 14 
MsZ neschvaľuje uplatnenie predkupného práva podielového spoluvlastníka v zmysle § 
140 a násl.  Občianskeho zákonníka č. 40/1964 Zb., a to odkúpenie podielu na pozemku 
nachádzajúceho sa v k.ú. Vrútky, v zastavanom území Vrútky, zapísaného na liste 
vlastníctva č. 5184,  p. č. KN registra E 1744, zastavané plochy a nádvoria o výmere 134 
m2 vo veľkosti 1/5-ina od podielového spoluvlastníka Kornela Ruttkaya, bytom Mokraď 
2611/6, Vrútky za cenu 270,- EUR.  Zákonné predkupné právo Mesta Vrútky na tomto 
pozemku ostáva zachované.  
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 12 
Knižni čný a výpožičný poriadok Mestskej knižnice Hany Zelinovej vo Vrútkach (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
Mgr. Marián Krá ľ – komisia školstva, kultúry, mládeže a športu odporúča. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
HLASOVANIE č. 15 
MsZ schvaľuje Knižni čný a výpožičný poriadok Mestskej knižnice Hany Zelinovej vo 
Vrútkach. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 13 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
Primátor mesta –  informoval, že sa preverili aj rôzne podnety, ktoré boli podané zvonku. 
 
Prednostka MsÚ – preverujú sa niektoré veci týkajúce sa spoločnosti Brantner Fatra, ale 
z roku 2018 je trošku zložitejšie na veľké množstvo faktúr, ktoré sú už v archíve. Robí sa 
všetko pre to, aby sa situácia prešetrila a zároveň sa nepodozrieval náš obchodný partner, 
ktorý bol vysúťažený na základe verejného obstarávania. 
 
 
HLASOVANIE č. 16 
MsZ berie na vedomie Správu o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za 
ostatné obdobie. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
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K bodu č. 14 
Zabezpečenie pokračovania terénnej sociálnej práce v meste Vrútky (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
Primátor mesta – materiál vznikol až po zasadnutí sociálnej komisie. Terénnym 
pracovníkom sa predĺžil pracovný pomer do konca tohto roka. Výzva na pokračovanie 
projektu by mala byť zverejnená teraz v septembri – ak to tak bude, Mesto Vrútky sa do neho 
zapojí. Nemali by už byť paušálne platby, ale plne hradené oprávnené výdavky od 
01.09.2019, čiže si môžeme refundovať výdavky, ktoré nám vznikli v medziobdobí vo výške 
100 %. 
 
Eva Kačková – uviedla, že komisia sociálna, zdravotná, bytová a verejného poriadku 
podporuje tento projekt, ktorý pomáha k celkovému zlepšeniu vzťahov. 
 
 
HLASOVANIE č. 17 
MsZ berie na vedomie Informáciu o zabezpečení pokračovania terénnej sociálnej práce 
v Meste Vrútky. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Primátor mesta – privítal Mgr. Milana Ladivera k bodu č. 18 a opýtal sa poslancov MsZ, či 
súhlasia so spojením bodov č. 15, č. 16,  č. 17 do jednej diskusie? 
 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
 
K bodu č. 15 
Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt „Verejne prístupná 
elektrická nabíjacia stanica v meste Vrútky“ (tvorí prílohu zápisnice)  
a 
K bodu č. 16 
Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Operačného programu Kvalita 
životného prostredia pre projekt „Vypracovanie nízkouhlíkovej stratégie mesta Vrútky“ 
(tvorí prílohu zápisnice)  
a 
K bodu č. 17 
Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt „Výstavba chodníkov 
a rekonštrukcia miestnych komunikácií vo Vrútkach“ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – informoval dôvodovou správou k bodu č. 15, následne k bodu č. 16 
a k bodu č. 17. 
HLASOVANIE č. 18 
MsZ schvaľuje 
a) predloženie žiadosti o získanie dotácie za účelom realizácie projektu „Verejne 
prístupná elektrická nabíjacia stanica v meste Vrútky” realizovaného v rámci výzvy 
kód: 18409/2019-4210-36886; 
b) výšku maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa vo 
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výške 275,00 EUR z celkových oprávnených výdavkov, ktoré predstavujú výšku 5 275,00 
EUR; 
c) zabezpečenie financovania výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel medzi 
celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
HLASOVANIE č. 19 
MsZ schvaľuje 
a) predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Operačného programu 
Kvalita životného prostredia na projekt „Vypracovanie nízkouhlíkovej stratégie mesta 
Vrútky“, kód výzvy OPKZP-PO4-SC441-2018-39, na Slovenskú inovačnú a energetickú 
agentúru ako sprostredkovateľský orgán pre Operačný program Kvalita životného 
prostredia; 
b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 
c) zabezpečenie finančných prostriedkov pre maximálne celkové spolufinancovanie 
projektu zo strany Mesta Vrútky vo výške 775,00 EUR, t.j. 5% z celkových oprávnených 
výdavkov vo výške 15 500,00 EUR; 
d) zabezpečenie prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu Mesta Vrútky, 
o ktoré bola znížená výška celkových oprávnených výdavkov v dôsledku plánovanej 
úspory energie na vykurovanie a/alebo vytvorenia čistého príjmu projektu na základe 
výpočtu finančnej medzery prostredníctvom finančnej analýzy projektu. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 20 
MsZ schvaľuje 
- predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok s názvom "Výstavba 
chodníkov a rekonštrukcia miestnych komunikácií vo Vrútkach" v rámci výzvy 
s kódom OPLZ-PO6-SC611-2019-1 z Operačného programu Ľudské zdroje zameranej 
na podporu dobudovania základnej technickej infraštruktúry na Sprostredkovateľský 
orgán, pričom ciele projektu sú v súlade s platným programom rozvoja mesta Vrútky a 
platným územným plánom mesta Vrútky;  
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 
v maximálnej výške 21 000,00 EUR z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu v 
maximálnej výške 420 000,00 EUR, ako rozdiel medzi celkovými výdavkami projektu 
a žiadaným NFP zo zdrojov Európskeho fondu regionálneho rozvoja a štátneho 
rozpočtu, t.j. min. 5% z celkových oprávnených výdavkov;  
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú 
v priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
 
 
 
K bodu:  
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky  
 
Nakoľko neboli prítomní žiadni občania, vyhlásil primátor mesta prestávku 5 minút. 
 
Poslanci MsZ s prestávkou súhlasili. 
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Po prestávke už boli občania prítomní. 
 
 
K bodu:  
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky  
 
p. Paulovičová – uviedla, že poslanec by sa mal s občanmi stretávať aj inde, napríklad 
v knižnici a to aspoň 2-krát mesačne. Ďalej pokračovala, že stále čaká na to, čo sa pred 
voľbami sľúbilo spraviť a ešte sa tak nestalo. Kritika padla aj na pešiu zónu pre neporiadok 
a špinu. Takisto navrhla, že by sa malo rokovať ohľadom rekonštrukcie železničnej stanice 
a zruinovaného podchodu, nevyhnutnosťou je aj pravidelná údržba železničného parku. 
V meste sa nachádzajú zdevastované detské ihriská, naokolo knižnice je krik a hluk. Bolo by 
dobré, keby sa premiestnilo detské ihrisko spred knižnice inde a pozdvihla sa samotná 
knižnica a celkovo objekt Kriváň. V Kriváni by sa mala preveriť bezpečnosť horného 
poschodia. Mestské toalety sú v dezolátnom stave. S DSS by sa malo urobiť niečo, aby to 
bolo aj „miesto pre život“. Na ulici Kafendovej je to zúfalé, nemyslí si, že poriadková služba 
tam toľko toho odviedla ako sa hovorí. Robotnícky dom by bolo tiež potrebné zrekonštruovať.  
 
Primátor mesta – berie to ako pripomienky, ktoré treba zlepšiť. Čo sa týka čistoty, v tomto 
sa snažia postupovať, realizovali sa aj rôzne očisty mesta. Problém je aj v niektorých 
občanoch, ktorí by si mali vstúpiť do svedomia. Počas celého roka mesto neustále opravuje 
lavičky, ktoré opakovane ničia vandali. Niekedy sa stáva, že ľudia lavičky nechcú, podobne je 
to aj s detskými ihriskami. Ohľadom železničnej stanice už bolo niekoľko rokovaní so ŽSR a 
v železničnom parku sa realizovala jedna akcia so ŽSR. Vyjadril sa aj ku Kriváňu, kde 
nemôže byť nebezpečne, inak by nemohol byť prevádzkovateľný, takisto tam chodia aj 
kontroly. V kine 1. máj sa aktuálne realizujú revízie, ale zaslúžilo by sa tam toho spraviť veľa, 
len všetko je otázka financií. Ohľadom DSS sa komunikuje s riaditeľkou, DSS nám predkladá 
svoje ekonomické rozbory do MsZ a postupne vylepšujú veci. V pešej zóne sa ide realizovať 
II. časť rekonštrukcie, do ktorej patrí aj plocha pred Kriváňom. Ale aj toto záleží od financií. 
Aktuálny problém, ktorý nás trápi je MHD, kam ide mnoho peňazí z rozpočtu. 
 
p. Čejka – uviedol, že aby sa prejednala aj jesenná údržba na Karvaša a Blahovca (podal 
primátorovi mesta fotografiu pre písomnú odpoveď do 30 dní). Ďalej uviedol, že hore na 
Karvaša a Blahovca je vrt, z ktorého vyviera voda do cesty, a ktorý pôsobí na bezpečnosť 
chodcov a aj áut, bolo by dobré ho odstrániť. Vhodné by bolo zaoberať sa aj pasportami 
verejného osvetlenia. Opýtal sa, prečo mesto platí 800 € právnikovi, keď dvaja zamestnanci 
majú právne vzdelanie?  
 
Prednostka MsÚ – požiadala p. Čejku, aby ohľadom týchto odpovedí prišiel na MsÚ, kde 
mu bude všetko vysvetlené a zodpovedané, pretože podľa toho, čo dal na papieri, sa nedá 
presne ku všetkému vyjadriť. 
 
Primátor mesta – požiadal občanov a poslancov MsZ o prerušenie tohto bodu a neskoršie 
vrátenie k nemu, pretože k bodu č. 18 čaká hosť, Mgr. Milan Ladiver, z dôvodov jeho ďalších 
povinností. 
 
Občania a aj poslanci MsZ súhlasili. 
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K bodu č. 18 
Predloženie žiadosti „Vybudovanie malej ľadovej plochy v meste Vrútky“ zo 
zverejnenej výzvy Slovenského zväzu ľadového hokeja k projektu „Podpora rozvoja 
športu“ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – informoval v skratke dôvodovou správou k tomuto bodu. 
 
Mgr. Milan Ladiver  – informoval o celkom projekte, na základe žiadosti, ktorá vyšla 
(podrobnejšie viď dôvodová správa). 
 
Mgr. Marián Krá ľ – komisia školstva, kultúry, mládeže a športu odporúča. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
Opýtal sa, či firma bude ľadovú plochu prevádzkovať 10 rokov a potom to prejde pod mesto? 
Kto bude robiť servis počas tých 10-tich rokov? 
 
Mgr. Milan Ladiver  – na sortiment je 10 rokov záruka. 
 
Primátor mesta – opýtal sa na športy mimo zimnej sezóny, na ktoré by sa dala plocha 
využiť? 
 
Mgr. Milan Ladiver  – samozrejme okrem ľadového hokeja, korčuľovania a karlingu sa dá 
využiť plocha aj na jar a v lete a to od telesnej výchovy, cez hokejbal, florbal a podobné 
športy.  
 
PaedDr. Vladimír Vantara – opýtal sa na rozmery plochy? Podotkol, že mesto musí rátať aj 
s energiami, vodou, parkovaním a podobne. Opýtal sa aké je technické vybavenie pre ostatné 
športy? 
 
Primátor mesta – rozmery sú 20x40 m. Vybaviť prípojky musí Mesto Vrútky. Vybavenie 
pre športy bude asi skôr zamerané na hokej a korčuľovanie. 
 
Mgr. Milan Ladiver  – bude prebiehať aj školský korčuliarsky krúžok, kde budú zabezpečené 
pomôcky + pomôcky pre ľadový hokej + inštruktori. 
 
HLASOVANIE č. 21 
MsZ  
I. schvaľuje                             
predloženú žiadosť o vybudovanie malej ľadovej plochy pri ZŠ Hany Zelinovej vo 
Vrútkach v rámci výzvy na predkladanie žiadostí k projektu „Podpora rozvoja športu“ 
zverejnenej Slovenským zväzom ľadového hokeja; 
II. odporú ča primátorovi 
rokovať o podmienkach spolupráce medzi žiadateľom a SZĽH Infra s.r.o. za účelom 
vybudovania malej ľadovej plochy pri ZŠ Hany Zelinovej vo Vrútkach. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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K bodu:  
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky  
 
p. Ftoreková – po voľbách čakala, že sa vráti život do Vrútok, ale nestalo sa tak, je tu špina, 
žiadne obchody, žiadne chodníky a tie, ktoré sú, sú v zlom stave. Informačné tabule boli 
prázdne, ani keby sa tu nič nerobilo. Takisto má zlé skúsenosti s MsP. Na MsÚ doniesla plán 
na vyriešenie priechodov pre chodcov a doteraz nik s tým nič neurobil. Problém 
s prechádzaním na druhú stranu cez cestu je hlavne pri reštaurácii Riverside a na ul. 
Nábrežnej. Celkovo je vo Vrútkach zlé osvetlenie, podľa nej nespĺňa svojou intenzitou 
bezpečnosť. Občania rómskeho etnika a neprispôsobivá mládež je otázka, ktorú je potrebné 
riešiť s poriadkovou hliadkou. Tiež v budove bývalého Váhostavu narástla skupina rómskych 
občanov, s ktorými má zlú skúsenosť na Vrútockom kúpalisku, keď v detskom bazéne boli 
neohľaduplní dospelí ľudia. Čistota mesta je na zlej úrovni, chodníky sú zarastené. Bolo by 
potrebné kontrolovať aj aktivačných pracovníkov, pretože nepracujú tak, ako by mali. Ona by 
navrhla sklenené výplne na dvere na MsÚ, tak ako majú v Martine. Stretla sa so zlým 
jednaním na MsÚ vo Vrútkach. Na vrútockej webovej stránke stále uvedený hotel Luna 
i napriek faktu, že už bol dávno zrušený. Možno by bolo dobré parkovanie na ulici Sv. Cyrila 
a Metoda posunúť a mesto by si tu mohlo urobiť vlastnú zastávku, najvhodnejšie by to bolo 
pri stanici namiesto „drevenej búdy“. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 17:16 hod. odišiel z miestnosti  poslanec MsZ Mgr. Ivan Doskočil a počet prítomných 
poslancov sa znížil na 9. 
 
Primátor mesta – všetky veci, ktoré spomenula, sa riešia, no nie všetky požiadavky sú 
v kompetencii mesta plus mesto musí robiť v rámci rozpočtu, ktorý nie je tak veľký. 
Momentálne nás čaká diskusia k MHD. 
 
p. Balšianková – kedy sa bude rekonštruovať kino? 
 
Primátor mesta – vo svojom volebnom programe sľúbil udržiavanie funkčnosti kina, nie 
jeho úplnú rekonštrukciu, momentálne sa v kine vykonávajú revízie. Kino bolo kedysi dávno 
vybudované občianskou aktivitou. Mesto nemá financie na všetky veľké akcie, preto sa musí 
rozhodnúť len pre jednu. 
 
Eva Kačková – pozvala pani na sociálnu komisiu a aj ostatné občianky, ktoré sa vyjadrovali, 
pretože jej komisia je otvorená pre všetkých občanov. 
 
Primátor mesta – budú bývať aj stretnutia s občanmi, aj keď to tu už v minulosti bolo 
a neosvedčilo sa to. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – toto mesto nie je špinavé, ale neporiadok, ktorý vzniká je aj 
výsledkom občanov. K čistote sa prispieva aj svojpomocne. Sú aj horšie miesta ako mesto 
Vrútky, toto nie je to najhoršie, ako bolo vykreslené. Väčšina vecí, ktoré spomínala p. 
Ftoreková nie sú v kompetencii mesta a mesto do iných kompetencií nemôže zasahovať. 
 
Prednostka MsÚ – uviedla, že ani jedna pani za ňou nebola ohľadom problému so 
zamestnancami MsÚ, o ktorom tu dnes spomínali. Je veľa vecí, na ktoré vie odpovedať, ale je 
to na širokú diskusiu, nie na rozoberanie v rámci MsZ. Na margo robotníkov uviedla, že keby 
nerobili, nebolo by po nich vidieť žiadnu robotu, pričom veľa vecí realizujeme cez nich 



 13 

a nevoláme si externé firmy. Štyria robotníci chodia denno denne a upratujú len odpad, treba 
si uvedomiť koľko to stojí energie, ktorú by mohlo mesto využiť inde a to len kvôli 
nezodpovedným občanom. 
 
 
K bodu č. 19 
Rôzne 
a/ Informácia o dopravnej obslužnosti a MHD Vrútky  
 
Primátor mesta – informoval, že prebehla kontrola v SAD Žilina, a.s., kde sa prišlo na to, že 
sa platí za užívanie autobusového nástupišťa viac ako by sa malo. Tato zmena sa udiala 
13.11.2018 s účinnosťou od 01.01.2019 a to z 0,60 € na 2,80 €. Metodika výpočtu je založená 
na počte spojov, ktoré tam idú. Ak ide autobus na nástupište ako 10-tka a odchádza ako 27-
ička účtuje sa dvojitý poplatok. Preto sa bude musieť mesto vrátiť k problematike MHD 
a k rokovaniam. 
 
HLASOVANIE č. 22 
MsZ  berie na vedomie Informáciu o dopravnej obslužnosti a MHD Vrútky. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 20 
Diskusia 
 
PaedDr. Vladimír Vantara – občania ulici Fínskej majú problém s potokom popri ceste, 
ktorý sa vylieva a zatápa dvory. Potok je na Martinskej strane a chodník na našej. Možno by 
bolo dobré prehĺbiť časť potoka a zvýšiť ľavý breh. Ďalej pokračoval, že v centre mesta je už 
2-3 roky stavba – bunka, ktorá je doteraz prázdna. Možno by bolo lepšie, keby boli v meste aj 
nejaké služby pre občanov, aj keď vieme, že do tohto vstúpiť nemôžeme. 
 
Ing. Dušan Kramár – s povodím komunikovali ohľadom potoka, riešenie musí navrhnúť 
správca. 
 
Primátor mesta – spoja sa opätovne s povodím. 
 
Prednostka MsÚ – k stavbe/bunke na námestí uviedla, že sa jedná o nepovolenú stavbu, kde 
bolo nariadené rozhodnutie o odstránení stavby a momentálne je spis odstúpený na okresnom 
úrade a čaká sa na vyjadrenie. 
 
Jozef Gorcovský – apeloval na kaluž pri Kriváni, na čo je najviac dotazov, bolo by dobré to 
aspoň čiastkovo vyriešiť. Ďalej uviedol, že na detské ihrisko pri Kriváni chodia so psami, mal 
by tam byť zákaz. 
 
Primátor mesta – na tú kaluž sa pôjdu pozrieť. Je všeobecný zákaz venčiť psov na detských 
ihriskách, ale môžu tam osadiť ešte aj tabuľu. 
 
RNDr. Mária Rovňáková – poďakovala za vypracovanie POH Mesta Vrútky, je dobre 
spracovaný. Zároveň by bolo dobré sa do budúcna zamyslieť nad tým, čo by nám pomohlo 
k väčšej separácii, možno nájsť miesto pre našu kompostáreň – tým by sa nám aj zvýšilo 
percento separácie a zároveň znížil poplatok za skládkovanie. 
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Primátor mesta – s návrhom ohľadom vlastnej kompostárne súhlasí i on. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 18:14 hod. odišiel z miestnosti  poslanec MsZ p. Jozef Gorcovský a počet prítomných 
poslancov sa znížil na 8. 
 
Mgr. Ľuboš Gottwald – pri autobusovej stanici na tabuli za plexisklom je mapa Vrútok v nie 
vhodnom stave, je potrebné s tým niečo urobiť. 
 
 
K bodu č. 21 
Interpelácie 
 
K tomuto bodu neboli prijaté žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu č. 22 
Záver 
 
Primátor mesta – pozval všetkých na nadchádzajúce Dni Mesta Vrútky a na záver 
poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach 
o 18:26 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
 
 
  Jozef Gorcovský                                                      Mgr. Zuzana Furová 
I. overovateľ zápisnice            II. overovateľ zápisnice 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Mgr. Anna Sviteková              Mgr. Branislav Zacharides 
  prednostka MsÚ                          primátor mesta 
 


